



August 2022

Ones to Watch

Follow this and additional works at: <https://repository.vtc.edu.hk/ive-de-signed>



Part of the [Art and Design Commons](#)

Recommended Citation

(2022) "Ones to Watch," *SIGNED: The Magazine of The Hong Kong Design Institute*: , 50-
Available at: <https://repository.vtc.edu.hk/ive-de-signed/vol27/iss27/18>

This Article is brought to you for free and open access by the Design at VTC Institutional Repository. It has been accepted for inclusion in *SIGNED: The Magazine of The Hong Kong Design Institute* by an authorized editor of VTC Institutional Repository. For more information, please contact wchu@vtc.edu.hk.



The annual show of Hong Kong Design Institute (HKDI) and Hong Kong Institute of Vocational Education (IVE) (Lee Wai Lee) will run from 5 to 21 August 2022.

2022年度展：文化未來

香港知專設計學院及香港專業教育學院李惠利年度展將於 2022 年 8 月 5 日至 21 日舉行。

Culture is in our everyday life. It shapes our group identity and connects people together. Design is the manifestation of Culture. Not only rooting their design in the traditional culture, the new generation of designers also push the boundary of design and establish themselves as the key power of the future of the culture. This year's Emerging Design Talents (EDT) will showcase young designers' creation and let us glimpse the culture's future.

文化是日常生活一部份，構成了我們群體的身份認同，讓人與人連成一起。設計是文化的呈現，新一代設計師創作時，既要回顧歷史，傳承文化，亦需同時探索設計的可能性，成為改變文化未來的關鍵力量。今年的年度設計展將會讓大眾一窺年輕設計師如何以設計思考未來，塑造文化。

Readership Survey for SIGNED SIGNED 讀者意見調查

Dear SIGNED Readers,
親愛的 SIGNED 讀者：

SIGNED debuted in 2011 and over these 10 more years, it has established itself as a magazine that features world-class and outstanding work in HKDI and the creative and design industries.

We hope SIGNED continues to be of use and interest to you. It would be very helpful to us if you could fill out this short survey.

SIGNED 於 2011 年首次出版，在這十年多的時間裡，一直為大家介紹香港知專設計學院的傑出作品和國際上出色的創意和設計題材。

誠邀您填寫這份簡短問卷，給予我們寶貴的意見，讓我們做得更好。



English Survey



中文問卷

Thank you for your time and interest in SIGNED.
謝謝。

HKDI Editorial Board
香港知專設計學院編委會